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民事或保释保函费用修正 
 

双方理解并同意，保险单第二条扩展保险责任 2.7 民事或保释保函费用以以下内容替换： 

 

2.7 民事或保释保函费用 

 

如果在保险期限内，被保险个人发生了与本保险单保险范围内的赔偿请求直接相关的

民事或保释保函费用，保险人将代该被保险个人支付该等民事或保释保函费用，但赔

偿限额仅限于明细表第[   ]项所列分项赔偿责任限额。 

 

本保险合同的所有其他条款、条件和限制维持不变。 
 
 

Civil or Bail Bond Expenses Amended 
 
It is hereby understood and agreed that 2.7 Civil or Bail Bond Expenses of Section 2 Extensions to 
Cover of this Policy is deleted in its entirety and replaced as follows: 
 
2.7 Civil or Bail Bond Expenses 
 

Where an Insured Person incurs Civil or Bail Bond Expense during the Period of Insurance 
directly related to a Claim in respect of which they are entitled to cover under this Policy, the 
Insurer will pay on behalf of that Insured Person such Civil or Bail Bond Expense, but only 
subject to the Sublimit of Liability specified in Item [    ] of the Schedule. 

 
ALL OTHER TERMS, CONDITIONS AND EXCLUSIONS REMAIN UNCHANGED. 


